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Ledamöter Johan Heinonen (S) Ordförande 
Mattias Keresztesi (M) 1:e vice ordförande 
Rose-Marie Rooth (V) 2:e vice ordförande 
Stina Andersson (S) 
Svante Thorell (MP) 
Alexander Saednia (M) 
Findel Madison (SD) 
Johan Duvdahl (C) 
Petter Jennervall (S) 
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Louise Minnhagen (L) 
Tove Lönstad (S) ersätter Laila Abdallah (S) 
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Ersättare Jeanette Frenkman (S) 
Albin Ringstad (S) 
Terese Nordberg (V) 
Daniel Thor (M) 
Magnus Ljungkvist (S) 
Stefan Ennerfelt (L) 
Erik Thonfors (C) 
Christopher Oskarsson (KD) 
 

Övriga närvarande Susanna Halldin Olsson Stadsdelsdirektör 
Eva Runestig Avdelningschef 
Joel Färlin Avdelningschef 
Susanne Karlsdotter Avdelningschef 
Caroline Blomberg-Ohlström Avdelningschef 
Timmie Aspelin Nämndsekreterare 
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§ 14 
Ekonomisk månadsrapport januari och februari 2024  
BRO 2024/151 
 

Beslut  
Nämnden godkänner månadsrapport gällande februari 2024. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Årsprognosen 2024 är positiv med 13,6 mnkr efter fond. Den 
positiva avvikelsen förklaras i huvudsak till följd av den buffert som 
finns hos stadsdelsdirektören med 13,3 mnkr. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Duvdal (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
Centerpartiet ser med viss oro på den ekonomiska utvecklingen 
inom verksamhetsområdet förskola. Utifrån den ekonomiska 
månadsrapporten går det att utläsa att verksamhetsområdet förskola 
ligger på minus (-) 2 miljoner vid slutet av februari månad. Det är 
en oroande utveckling. Den ekonomiska reserven som 
stadsdelsdirektören insiktsfullt bufferterat tillsammans med ett 
överskott inom andra verksamhetsområden säkerställer ett positivt 
resultat på totalen för Bromma stadsdelsförvaltning. Centerpartiet 
känner dock en viss oro utifrån beskrivningen av avdelning 
förskolas budgetutmaningar framledes och kommer även 
fortsättningsvis att följa den ekonomiska utvecklingen under den 
nya majoritetens styre. 
 
Det finns dock en påtaglig risk för ett underskott med hänsyn till 
den höga kostnadsutveckling och en osäkerhet gällande utveckling 
av barnantal. 
Förskolan, pedagogiken och barns utveckling måste även 
fortsättningsvis vara prioriterat för stadsdelsnämnden eftersom 
kunskapsresan börjar i förskolan. Utbildade och engagerade 
förskollärare är av största vikt för att alla barn inom förskolan ska 
lyckas på den resan. Att behålla och öka andelen utbildade 
förskollärare är också förskolans största framtidsutmaning, den 
måste trots kärva tider fortsätta. Forskning visar dessutom att tidiga 
insatser, och tidig utbildning, ger större positiv effekt än senare 



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

sådana. Om vi satsar på förskolan kan både samhället och den 
enskilda individen vinna mycket. 
 
Handlingar i ärendet 

 1529943 (Godkänd - R 1) Månadsrapport 202402 
 1529940 Nyckeltal och verksamhetsmått 202402 
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